

BEHIND

YOUR TRAVEL

IN PERSON & LIVESTREAM EVENT

26 OCTOBER 2023



Elke Dens,
Director of Global Programmes, The Travel Foundation

Elke Dens was one of the driving forces to lead VisitFlanders into 'Travel to tomorrow', a vision on tourism that is based on regeneration. She now supports other destinations in their transition towards a more sustainable and resilient future, as a self-employed freelancer and in her parttime job as the global director of programs of NGO The Travel Foundation. She recently published a book about the transition in tourism, but most of all she's one of the best marketers in tourism, awarded Marketeer of the Year in 2019 because she's pushing (destination) marketers to lead the transition in their field.

Elke Dens a été l'une des forces motrices qui ont conduit VisitFlanders vers « Voyage vers demain », une vision du tourisme basée sur la régénération. Elle soutient désormais d'autres destinations dans leur transition vers un avenir plus durable et plus résilient, en tant qu'indépendante et dans son travail à temps partiel en tant que directrice mondiale des programmes de l'ONG The Travel Foundation. Elle a récemment publié un livre sur la transition dans le tourisme, mais elle est surtout l'une des meilleures marketeuses du secteur touristique, récompensée comme "Marketeer of the Year" en 2019 pour son travail visant à accompagner les professionnels vers la transition dans leur domaine.